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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  ЯБЛАНИЦА 

 

 

ПРОТОКОЛ № 19 

 

         Днес 04.03.2025г. от 14.00 часа се проведе редовно заседание на Общински съвет  

Ябланица. 

         Присъстват 10 общински съветници. Със заявления за отсъствие: г-н Милен Миленов-

общ.съветник и г-н Стефан Пастирков-общ.съветник. Със закъснение - г-н Симо Иванов-

общински съветник. 

         Присъстват: г-н Найден Найденов-кмет на общината, г-жа Цонка Василева-зам.-кмет, г-

н Ивелин Йошев-секретар, г-жа Иванка Христова-гл.счетоводител, г-жа Величка Минчева-

ст.експ. БТРЗ, г-н Владимир Василев-мл.експ. СП, г-н Калин Кънчев-кмет с. Брестница, г-жа 

Николинка Чобанова-кмет с. Малък извор, г-жа Мая Петкова-кмет с. Орешене. 

         Заседанието откри и ръководи г-н Румен Гаврилов-председател на Общински съвет.  

         Г-н Гаврилов-председател ОбС – поясни, че съгласно чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА и чл. 73, 

ал.1 от Правилника за организацията и дейността на ОбС, неговите комисии и 

взаимодействието му с ОбА, заседанието на Общински съвет е законно. Представи проекта 

за дневен ред и отбеляза, че преди да даде думата за предложения за изменения и 

допълнения по така представения проект, иска да обърне внимание на общинските 

съветници, че в деловодството на ОбС е  постъпила допълнителна информация по т.1.1 и т. 

1.7. от проекта за дневен ред. Тази допълнителна информация е изискана от ПК ,,Бюджет и 

финанси, общиндска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, услуги и заетост“ и същата е своевременно изпратена - в деня 

на нейното получаване, т.е. на 28.02.2025г., на личните е-mail адреси на съветниците. Даде 

думата за предложения за изменения и допълнения по така представения проект. 

        Тъй като от страна на присъстващите в залата общински съветници предложения и 

мнения не бяха изразени, г-н Румен Гаврилов-председател ОбС обяви, че преминават към 

процедура «Гласуване» за приемане на така представения проект за дневен ред. 

 

         Общински съвет прие да работи по следния  

 

Дневен ред 

         1. Предложения от Кмета на Общината: 

            1.1. Отчет за изпълнение на инвестиционната програма на Община Ябланица за 2024г. 

            1.2. Определяне на общинските пасища, мери и ливади за общо и индивидуално 

ползване за календарната 2026 година и правилата за тяхното ползване. 

            1.3. Доклад по чл. 129, ал. 1 от ЗУТ: Процедура за одобряване на обект: Разширение 

на гробищен парк – проект за подробен устройствен план – план за регулация и застрояване 

(ПУП-ПРЗ) за поземлени имоти (ПИ) с идентификатори 06450.54.501, 06450.54.144 и 

06450.54.145, в местност „Дълга поляна“, с. Брестница, община Ябланица, област Ловеч. 

            1.4. Учредяване на възмездно еднократно право на прокарване на съоръжение на 

техническата инфраструктура през имот – общинска собственост, находящ се в гр. Ябланица.  

            1.5. Безвъзмездно предоставяне на помещение – общинска собственост, находящо се в 

гр. Ябланица, ул. „Ген. Гурко“ № 18. 

            1.6. Информацията за постъпилите и изразходвани дарения в Община Ябланица през 

2024г. 

            1.7. Допълнителна информация по изпълнение на отправена препоръка към Решение 

№ 199 от 30.01.2025г. на Общински съвет Ябланица, относно приемане на отчет за 

извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, сметоизвозване и 

поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за периода 

01.01.2024г. – 31.12.2024г. 
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         2. Питания, мнения, разни. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1. Предложения от Кмета на Общината: 

         По точка 1.1. Отчет за изпълнение на инвестиционната програма на Община Ябланица 

за 2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Акцентира вниманието върху допълнително представената 

информация и Приложение № 3-А с добавените допълнителни колони, като поясни, че в 

колона „Преведени средства под условие със срок на изпълнение“ са средствата, които ако 

не са били усвоени до края на 2024г. Общината е трябвало да ги възстанови в държавния 

бюджет.  

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – се обърна към съветниците и отбеляза, че така, 

както и г-н Георгиев е споменал, представена е Допълнителна информация по Отчета за 

изпълнението на инвестиционната програма на Община Ябланица за 2024г., в която по 

препоръка на комисията са включени още три колони. Предложи в дебата по тази точка да 

ползват именно този вариант на отчета по Приложение № 3-А, а не представения им в 

основното предложение. Подчерта, че в качеството си не на председател на ОбС, а на редови 

член на постоянната комисия по бюджет и финанси е предложил до заседанието на съвета да 

се преработи това предложение на кмета, тъй като посочената цифра за общата стойност на 

капиталовите разходи за 2024г. не е вярна. Там фигурира цифрата 1 618 674 лв. на основание 

Решение № 112 от 30 юли 2024г. без да се отчете, че Общински съвет през ноември по 

настояване на кмета на общината е актуализирал тази цифра на 1 634 892 лв., видно от 

Решение № 167 от 19.11.2024г. Уточни, че в предложението – становище на ПК “Бюджет и 

финанси“ в т. 1 виждат реалната цифра. Повтори, че неговото предложение е било да се 

преработи основното предложение, за да не излезе после в Административния съд, че  

постоянната комисия или не дай си Боже, председателя на Общински съвет са направили 

друго предложение, което няма нищо общо с това на кмета. Били са го този тупан вече, 

подчерта той, така, че „Парен, каша духа…“. Даде думата за мнения и предложения по 

представената допълнителна информация и Приложение № 3-А с добавените допълнителни 

колони. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – акцентира вниманието върху позиция 12 

„Изграждане на пропускателен режим ОбА /монтиране на паркинг – бариера/“ и отбеляза, че 

в първоначалния вариант на предложението от кмета на общината, усвоените средства за 

„прословутата“ паркинг бариера са били в размер на 9 868 лв.. Попита как така в 

допълнително представената информация сумата става 15 928лв.? 

         Г-жа Иванка Христова-гл.счетоводител – отговори, че в допълнително представената 

информация двете позиции „Изграждане на пропускателен режим ОбА  и „Монтиране на 

паркинг – бариера“ са обединени и по тази причина е посочен  този размер на усвоените 

средства. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – акцентира вниманието върху позиция 40 

„Ремонт покрив на сграда с идентификатор 02909.700.190.1“, общинските съветници да 
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разбират, че става въпрос за сградата на Читалището в с. Батулци. Одобрени от Общински 

съвет са средства в размер на 75 000лв., преведени средства под условие със срок на 

изпълнение – 74 760лв. Почти цялата сума. Попита как е възможно това?! Самият той знае, 

че аванс се плаща от 30 до 50 % от цялата сума. Дано не се окаже, че задава неточен въпрос, 

но според него, когато се плаща аванс, то той е в размер от 30 до 50% максимум. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – уточни, че това не са аванси, а банкови 

гаранции. Всички знаят, че зимно време покрив не се прави, а тази позиция 40 касае покрива 

на читалището в с. Батулци. Отново поясни - банкова гаранция със срок на изпълнение. Ако 

не се изпълни, средствата остават в бюджета. Заложени са по този начин, за да не се налага 

връщането на средства към държавата, обратно. Подчерта, че ако не се изпълни до края на м. 

април, средствата си остават в бюджета. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – поясни, че тези средства по тази причина са 

посочени и „под условие“, тъй като в банковата гаранция са заложени сроковете за 

изпълнение. Ако не се изпълнят съответните срокове средствата се връщат обратно в 

бюджета на Общината. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че вероятно е щял да бъде наясно с 

това, ако от страна на кмета и неговия екип се изпълняваше ЗМСМА в частта на чл. 44, ал. 1, 

т. 18 – „Изпраща на общинския съвет административните актове, както и договорите и 

техните изменения и допълнения, издадени в изпълнение на актовете, приети от съвета, в 

тридневен срок от издаването или подписването им“. Но, това не се прави от години. Даде 

думата за други мнения и предложения. 

         Тъй като такива не бяха изразени г-н Румен Гаврилов-председател ОбС обяви, че се 

преминава към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

предложението-становище на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, 

инвестиционна политика, европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и 

заетост” в първата част на т. 1., а именно – „Приема Отчета за изпълнение на 

инвестиционната програма на Община Ябланица за 2024г. в размер на 1 634 892,00 лв.“ и с 

допълнение в текста – „представен с писмо с изх. № 01-578/28.02.2025г. от Кмета на 

Община Ябланица, (Приложение № 3-А, Отчет за капиталови разходи 

2024г./Допълнителна информация/).“. 
 

         По т. 1.1. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 208 

гр. Ябланица, 04.03.2025г. 

 

         Относно: Отчет за изпълнение на инвестиционната програма на Община Ябланица за 

2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 124, ал. 2 и ал. 3 от Закона 

за публичните финанси, Наредба № 3 за условията и реда за съставяне, приемане, 

изпълнение и отчитане на бюджета на Община Ябланица, Решение № 46/19.02.2024, прието 

повторно с Решение № 50/14.03.2024г., Решение № 96/04.06.2024г., Решение № 112 и 

Решение № 113 от 30.07.2024г., Решение № 148/26.09.2024г., Решение № 166/29.10.2024г. и 

Решение № 167/19.11.2024г. на Общински съвет Ябланица. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема Отчета за изпълнение на инвестиционната програма на Община Ябланица за 

2024г. в размер на 1 634 892,00 лв., представен с писмо с изх. № 01-578/28.02.2025г. от Кмета 
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на Община Ябланица, (Приложение № 3-А, Отчет за капиталови разходи 

2024г./Допълнителна информация/). 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1.2. Определяне на общинските пасища, мери и ливади за общо и 

индивидуално ползване за календарната 2026 година и правилата за тяхното ползване. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и поясни, че това 

предложение от кмета на общината е разгледано на съвместно заседание на двете постоянни 

комисии - „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски 

и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост” и „Териториално развитие, 

инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, транспорт, екология“, 

проведено на 25.02.2025г. Уточни, че предложенията за решение и на двете комисии са 

идентични и ги представи в резюме.  Направи предложение за допълване на текста на 

проекта за решение с нова т. 7., а именно – „Допуска предварително изпълнение на 

решението, съгласно чл.60, ал.1 от АПК“. Мотивира предложението си като уточни, че за да 

не бъде „сериозно затруднено изпълнението на акта“, тъй като съгласно чл. 37и, ал. 3 от 

Закона за собствеността и ползването на земеделските земи Общинският съвет определя с 

решение свободните пасища, мери и ливади от Общински поземлен фонд /ОПФ/ за общо и 

индивидуално ползване, като списъкът на имотите се обявява и публикува в срок до 1 март, е 

необходимо общинските съветници да разрешат предварително изпълнение на това тяхно 

решение. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – предложи да преминат към процедура „Гласуване“, 

тъй като с промени в този закон Общински съвет вече няма правомощия да определя цената 

за отдаване под наем. Това вече е в правомощията на друга институция. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – попита общинските съветници има ли някой 

против по току що направеното процедурно предложение от страна на г-н Иван Георгиев-

общ.съветник? 

         Нито един от общинските съветници не изрази отрицателен вот. 

         Г-н Гаврилов-председател ОбС – обяви, че преминават към процедура „Гласуване“ за 

приемане на представеното предложение от кмета на общината, подкрепено от ПК „Бюджет 

и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, услуги и заетост” и ПК „Териториално развитие, 

инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, транспорт, екология“ и 

направеното допълнение за нова т. 7 от страна на г-н Румен Гаврилов-председател ОбС. 

 

         По т. 1.2. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 209 

гр. Ябланица, 04.03.2025г. 

 

         Относно: Определяне на общинските пасища, мери и ливади за общо и индивидуално 

ползване за календарната 2026 година и правилата за тяхното ползване. 
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          На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 11, ал. 1 и ал. 2 от 

Закона за общинската собственост, чл. 24а, ал. 6, т. 4, чл. 37”и” и чл. 37”о” от Закона за 

собствеността и ползването на земеделските земи, чл. 104а, ал 3 от Правилника за прилагане 

на Закона за собствеността и ползването на земеделските земи. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

        1. Приема Годишен план за паша през календарната 2026 година – Приложение № 1, 

неразделна част от настоящото решение. 

        2. Определя размер и местоположението на общински пасища, мери и ливади за 

индивидуално ползване, съгласно Списък по землища, съдържащ идентификатор, начин на 

трайно ползване и категория на имотите или части от тях - Приложение № 2, неразделна част 

от настоящото решение и дава съгласие за тяхното предоставяне на правоимащите лица. 

        3. Определя размер и местоположението на общинските пасища, мери и ливади за общо 

ползване, съгласно Списък по землища, съдържащ идентификатор, начин на трайно ползване 

и категория на имотите или части от тях – Приложение № 3, неразделна част от настоящото 

решение и дава съгласие за тяхното предоставяне. 

        4. Приема Правила за ползване на мери, пасища и ливади на територията на Община 

Ябланица за календарната 2026г. – Приложение №4, неразделна част от настоящото решение 

        5. В договора за индивидуално ползване на общински ливади, мери и пасища се 

разписват правата и задълженията на страните, като задължително се включват следните 

клаузи: 

         а) поддържане на пасищата в добро земеделско и екологично състояние, при 

задължително спазване на стандартите за добро земеделско и екологично състояние (ДЗЕС), 

определени и одобрени със Заповед № РД-09-786/20.07.2023г., изменена със Заповед № РД-

09-874/08.08.2024г. на Министъра на земеделието и храните; 

         б) обстоятелството, че сключването на договор за наем не гарантира подпомагането на 

земеделски производители по схеми и мерки в рамките на Общата селскостопанска политика 

като: основно подпомагане на доходите за устойчивост, допълнително преразпределително 

подпомагане на доходите за устойчивост, допълнително подпомагане на доходите за млади 

земеделски стопани, плащане за малки земеделски стопани, еко-схеми и други.  

         в) солидарна отговорност на лицата в случай, че кандидатът е сдружение на 

животновъди, което не е юридическо лице. 

         г) осигуряване на противопожарна безопасност. 

         д) заплаща се наема за ползване на общинските мери, пасища и ливади съгласно 

договорените срокове. 

         е)да не се променя начина на трайно ползване на общинските мери, пасища и ливади. 

         ж) да не се ползват общинските мери, пасища и ливади за неземеделски нужди. 

         з) да не се допуска замърсяването на общинските ливади, мери и пасища с битови,  

строителни и други отпадъци. 

         и) да се осигурят прокари за преминаване на тревопасни животни, отглеждани в 

населеното място. 

         й) своевременно уведомяване на Община Ябланица при промяна в обстоятелствата, 

предвид които се ползват общински мери, пасища и ливади (чувствителна промяна на броя 

пасищни животни, замразяване или приключване на дейността и др.). 

         к) поземлен имот, обект и договор за наем на пасища, мери и ливади от ОПФ, изключен 

от ОПФ при условията на § 27 от Преходните и заключителни разпоредби на ЗИД на Закона 

за собствеността и ползването на земеделските земи се освобождава от наемателя след 

издаване на решение от общинска служба по земеделие и изтичане на стопанската година, в 

която е издадено решението. 



 6 

         л) санкции за некоректни ползватели и възможности за предсрочно прекратяване на 

договора. 

         м) увеличаване на наемната или арендната цена с официалния инфлационен индекс на 

потребителските цени, публикуван от Националния статистически институт, на основание 

чл. 37к, ал. 3 от Закона за собствеността и ползването на земеделските земи. 

         н) общинските мери, пасища и ливади не могат да се преотдават на трети лица. 

         6. Възлага на Кмета на Община Ябланица изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно изпълнение на решението, при спазване на изискванията на 

чл. 37и от Закона за собствеността и ползването на земеделските земи и чл. 44, ал. 1, т. 18 от 

ЗМСМА. 

          7. Допуска предварително изпълнение на решението, съгласно чл. 60, ал. 1 от 

Административнопроцесуалния кодекс. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1.3. Доклад по чл. 129, ал. 1 от ЗУТ: Процедура за одобряване на обект: 

Разширение на гробищен парк – проект за подробен устройствен план – план за регулация и 

застрояване (ПУП-ПРЗ) за поземлени имоти (ПИ) с идентификатори 06450.54.501, 

06450.54.144 и 06450.54.145, в местност „Дълга поляна“, с. Брестница, община Ябланица, 

област Ловеч. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Акцентира вниманието върху отправената препоръка от страна на 

комисията. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че е представено заверено копие на 

препис в изпълнение на отправената препоръка и даде думата за мнения и предложения по 

внесения от кмета на общината доклад. 

        Тъй като такива не бяха изразени г-н Гаврилов-председател ОбС обяви, че се преминава 

към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представения доклад от кмета на общината, подкрепен от ПК „Бюджет и финанси, общинска 

собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и проекти, 

търговия, услуги и заетост” и ПК „Териториално развитие, инфраструктура и 

благоустрояване, селско и горско стопанство, транспорт, екология“. 

 

         По т.1.3. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 210 

гр. Ябланица, 04.03.2025г. 

 

         Относно: Доклад по чл. 129, ал. 1 от ЗУТ: Процедура за одобряване на обект: 

Разширение на гробищен парк – проект за подробен устройствен план – план за регулация и 

застрояване (ПУП-ПРЗ) за поземлени имоти (ПИ) с идентификатори 06450.54.501, 



 7 

06450.54.144 и 06450.54.145, в местност „Дълга поляна“, с. Брестница, община Ябланица, 

област Ловеч. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 129, ал. 1 от Закона 

за устройство на територията. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Одобрява проекта за: «Разширение на гробищен парк – подробен устройствен план – 

план за регулация и застрояване (ПУП-ПРЗ), в границите на поземлен имот с нов 

идентификатор 06450.54.1003, съответстващ на УПИ І-501, 144, 145, местност «Дълга 

поляна», с. Брестница, община Ябланица. 

 

         2. Възлага на Кмета на Община Ябланица изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно процедиране и влизане в сила на решенията. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1.4. Учредяване на възмездно еднократно право на прокарване на съоръжение 

на техническата инфраструктура през имот – общинска собственост, находящ се в гр. 

Ябланица.  

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Териториално развитие, инфраструктура и благоустрояване, селско и 

горско стопанство, транспорт, екология“. 

         Г-н Любен Василев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия.  

         

         Тъй като други мнения и предложения не бяха направени г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС обяви процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за 

приемане на представеното предложение от кмета на общината, подкрепено от ПК „Бюджет 

и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, услуги и заетост” и ПК „Териториално развитие, 

инфраструктура и благоустрояване, селско и горско стопанство, транспорт, екология“. 

 

         По т. 1.4. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 211 

гр. Ябланица, 04.03.2025г. 

 

         Относно: Учредяване на възмездно еднократно право на прокарване на съоръжение на 

техническата инфраструктура през имот – общинска собственост, находящ се в гр. Ябланица.  

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 193, ал. 4, ал. 5 и ал. 8, чл. 210, ал. 1 от 

Закона за устройство на територията. 
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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

        1. Дава съгласие да бъде учредено възмездно еднократно право на прокарване на 

съоръжение на техническата инфраструктура, а именно „водопроводно отклонение към 

поземлен имот (ПИ) с идентификатор 87014.706.661 по Кадастралната карта и кадастралните 

регистри на гр. Ябланица, представляващ УПИ ХІ-661, кв. 21 по плана на гр. Ябланица, общ. 

Ябланица, обл. Ловеч (ул. „Александър Стамболийски) ул. „Пали лула“ № 19Д, с обща 

дължина 2,00 м., съгласно одобрено трасе през общински имот с идент. 87014.706.747 по 

Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Ябланица. 

 

         2. Да бъде изготвена експертна пазарна оценка от лицензиран оценител на засегната 

площ общинска собственост, предмет на исканото право на прокарване, за сметка на 

възложителя Йото Лазаров Йотов. 

 

         3. Титулярът на учреденото с настоящото решение право на прокарване носи 

отговорност за спазване разпоредбата на чл. 193, ал. 5 от Закона за устройство на 

територията, а именно – да не се влошават условията за застрояване на поземления имот, да 

не се възпрепятства установения начин на трайно ползване на имота и да не се засягат 

разрешени строежи или съществуващи сгради в него. 

 

         4. Възлага на Кмета на Община Ябланица да издаде заповед по реда на чл. 193 от 

Закона за устройство на територията. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1.5. Безвъзмездно предоставяне на помещение – общинска собственост, 

находящо се в гр. Ябланица, ул. „Ген. Гурко“ № 18. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

         Тъй като други мнения и предложения не бяха направени се обяви процедура 

„Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представеното 

предложение от кмета на общината, подкрепено и допълнено от ПК „Бюджет и финанси, 

общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и 

проекти, търговия, услуги и заетост”. 

 

         По т. 1.5. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 212 

гр. Ябланица, 03.04.2025г. 
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         Относно: Безвъзмездно предоставяне на помещение – общинска собственост, находящо 

се в гр. Ябланица, ул. „Ген. Гурко“ № 18. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 12, ал. 4 и чл. 39, ал. 4 от Закона за 

общинската собственост, чл. 64, ал. 3 от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Учредява безвъзмездно право на ползване на Сдружение „Мотоциклетен спортен 

клуб Ябланица МХ” със седалище и адрес на управление гр. Ябланица, ул. „Ген Гурко“ № 

18, върху помещение № 3 с площ от 12,6кв.м., находящо се на ІІІ-ти етаж в обект с 

идентификатор 87014.701.130.1.6 в сграда с идентификатор 87014.701.130.1 в имот с идент. 

87014.701.130 по кадастралната карта и кадастралните регистри /КККР/ на гр. Ябланица, с 

административен адрес гр. Ябланица, ул. „Ген Гурко“ № 18 – частна общинска собственост, 

актуван с АОС № 3681/01.02.2019г., за срок от 5 /пет/ години. 

 

         2. Възлага на Кмета на общината да предприеме всички необходими последващи 

действия по предоставяне за безвъзмездно ползване на помещение – общинска собственост, 

както следва: помещение № 3 с площ от 12,6кв.м., находящо се на ІІІ-ти етаж в обект с 

идентификатор 87014.701.130.1.6 в сграда с идентификатор 87014.701.130.1 в имот с идент. 

87014.701.130 по кадастралната карта и кадастралните регистри /КККР/ на гр. Ябланица, с 

административен адрес гр. Ябланица, ул. „Ген Гурко“ № 18 – частна общинска собственост, 

актуван с АОС № 3681/01.02.2019г., за срок от 5 /пет/ години. 

 

         3. Ползвателят се задължава да заплаща всички разходи, свързани с ползването на 

помещението /ел. енергия, вода, застраховане на имота/, както текущи ремонти и други 

свързани с помещението-общинска собственост.  

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1.6. Информацията за постъпилите и изразходвани дарения в Община 

Ябланица през 2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия.  

 

         Г-н Симо Иванов-общ.съветник се включи в заседанието на Общински съвет. 

 

         Тъй като други мнения и предложения не бяха направени г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС обяви процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за 
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приемане на представената информация от кмета на общината, подкрепена от ПК „Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

 

          По т. 1.6. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 213 

гр. Ябланица, 04.03.2025г. 

 

         Относно: Информацията за постъпилите и изразходвани дарения в Община Ябланица 

през 2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представената Информацията за постъпилите и изразходвани дарения в 

Община Ябланица през 2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 11  /единадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 1.7. Допълнителна информация по изпълнение на отправена препоръка към 

Решение № 199 от 30.01.2025г. на Общински съвет Ябланица, относно приемане на отчет за 

извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, сметоизвозване и 

поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за периода 

01.01.2024г. – 31.12.2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и поясни, че във връзка със 

становището на постоянната комисия, общинските съветници имат пред себе си две 

допълнително представени информации – една, касаеща т. 1. 2 и 3 от основната информация, 

и втора с посочения размер на постъпилите средства от предоставяни услуги от общинския 

багер и камион на физически и юридически лица. Даде думата на председателя на ПК 

„Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и 

национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Акцентира вниманието върху представените информации, но уточни, 

че за юридически лица, представеното не отговаря на истината, защото този багер и камион 

са работили на няколко фирми. И след като са предоставяни услуги, тези фирми би трябвало 

да си платят. Има приета от Общински съвет тарифа и всеки, който ползва този вид услуги, 

трябва да си плати. Оказва се обаче, че Общината плаща, а друг ползва! Уточни, че след като 

няма кой да го контролира този багер/камион, то те няма да се ползват от фирмите. Ще се 

предоставят на кметовете, за да могат да изчистят по селата!  

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че след като на поставения от г-н Иван 

Георгиев-общ.съветник, въпрос няма кой да отговори преминават към процедура 
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„Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представената 

допълнителна информация от кмета на общината и предложението – становище от ПК 

„Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и 

национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост” в частта на т. 1. – „Приема 

Допълнителната информация по изпълнение на отправена препоръка към Решение № 199 от 

30.01.2025г. на Общински съвет Ябланица, относно приемане на отчет за извършените 

дейности и извършените разходи по сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на 

териториите за обществено ползване в община Ябланица за периода 01.01.2024г. – 

31.12.2024г.“. 

 

          По т. 1.7. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 214 

гр. Ябланица, 04.03.2025г. 

 

         Относно: Допълнителна информация по изпълнение на отправена препоръка към 

Решение № 199 от 30.01.2025г. на Общински съвет Ябланица, относно приемане на отчет за 

извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, сметоизвозване и 

поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за периода 

01.01.2024г. – 31.12.2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, във връзка с отправена 

препоръка към Решение № 199 от 30.01.2025г. на Общински съвет Ябланица. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема Допълнителната информация по изпълнение на отправена препоръка към 

Решение № 199 от 30.01.2025г. на Общински съвет Ябланица, относно приемане на отчет за 

извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, сметоизвозване и 

поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за периода 

01.01.2024г. – 31.12.2024г. 

 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 11 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 2. Питания, мнения, разни. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че до момента писмени питания няма 

постъпили в деловодството на Общински съвет и даде думата за устни такива.  

         Г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – предложи, по повод постъпила жалба, касаеща 

гробищния парк в с. Добревци, председателят на Общински съвет да попита кметовете на 

населените места, колко средства са събрали от таксата за ползване на гробно място?! 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – даде думата на присъстващите кметове за 

отговор на поставения от г-жа Василева-зам.-кмет въпрос. 

         Отговор по поставения въпрос дадоха: г-жа Мая Петкова-кмет с. Орешене, г-жа 

Николинка Чобанова-кмет с. Малък извор и г-н Калин Кънчев-кмет с. Брестница – като и 
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тримата уточниха, че не събират такъв вид такси, тъй като гробищните паркове не са 

парцелирани, нямат обособени алеи и доскоро не  са били почистени. 

         В дискусията по този въпрос мнение изразиха: г-н Найден Найденов-кмет на общината, 

г-жа Цонка Василева-зам.-кмет, г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, г-н Иван Георгиев-

общ.съветник, г-н Любен Василев-общ.съветник, като в заключение бе посочено, че 

текстовете на Наредбата за стопанисване и управление на гробищните паркове на 

територията на гр. Ябланица и населените места в общината трябва да се спазват от всички. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – предложи Наредба да бъде преработена изцяло 

като размера на таксите да се актуализират, защото сегашните са направо смешни. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – поясни, че много от наредбите трябва да се 

актуализират и са започнали работа по тях. 

 

 

         Поради изчерпване на дневния ред г-н Румен Гаврилов-председател ОбС закри 

заседанието на Общински съвет Ябланица  в l4:50 часа. 

 

 

 

 

 

 

 

         Румен Гаврилов:/п/ 

         Председател Общински съвет Ябланица 

 

 

         Протоколчик: /п/ 

         Цветомира Петрова 

         Гл.експ. АИТООС 


